
Zápis 
 

Z oblastní konference Východočeské oblasti ČJF konané dne 
5.10.2016 v Kolesách 

 
1) Zahájení  
2) Informace o počtu přítomných, schválení programu 
V 17 hodin přítomné delegáty  přivítala předsedkyně oblasti M. Kvapilová. Konstatovala, že 
se prezentovalo 27 delegátů. Vzhledem  k tomu, že bylo pozváno 197 zástupců  klubů, není 
konference usnášení schopná a dle Jednacího řádu oblastní konference je nutno 30 minut 
počkat.  
V rámci čekání  proběhlo veřejné představení nového systému na správu kompletní agendy 
České jezdecké federace - Jezdeckého informačního systému(JIS). 

18,30 hodin byla konference zahájena. 
M. Kvapilová přečetla návrh programu, o kterém nechala hlasovat. Program byl schválen 
všemi hlasy, nikdo nebyl proti a nikdo se nezdržel hlasování. 
 
3) Volba pracovního předsednictva (5členů) a dalších komisí. 
M. Kvapilová přečetla návrh pracovního předsednictva ve složení  J. Hupka, M. Mundil, M. 
Holub, M. Kvapilová, I. Dušek. Z pléna nebyly návrhy na doplnění. Pracovní předsednictvo 
bylo schváleno 33 hlasy, nikdo nebyl proti, 1 se zdržel hlasování. 
 
Do mandátové a volební komise(3) byli navrženi J. Kosař, J. Šrámek, R. Falta . Z pléna 
nebyly návrhy změn nebo doplnění. Navržení byli schváleni všemi  hlasy, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel hlasování. 
 
Do návrhové komise(3) byli navrženi V. Zvěřina, L. Horký, J. Skřivan. Z pléna nebyly 
návrhy na doplnění. Návrhová komise byla schválena všemi  hlasy, nikdo nebyl proti, nikdo 
se nezdržel hlasování. 
 
Ověřovatel zápisu: I. Kykalová, P. Pucherová . Z pléna nebyly návrhy na doplnění. Bylo 
schváleno všemi  hlasy, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel hlasování. 
 
Zapisovatelka:  Alena Brixí 
 
4) Zpráva mandátní komise  
Zprávu mandátní komise přednesl pan Falta, který upřesnil počet delegátů konference. Do 
18,30 hodin se prezentovalo 34 delegátů ze 197 delegovaných. 
 
5) Zpráva o činnosti 
Zprávu o činnosti přednesla  M. Kvapilová – VčO - druhá nejpočetnější oblast z hlediska 
počtu subjektů má 2067 členů. 
Členové OV jsou zastoupeni v mnoha komisích a orgánech ČJF. V oblasti jsou 2 centra 
mládeže – skokové a drezurní. Dále oblast  pořádá různé druhy soustředění.  
Byli vyškoleni noví stavitelé parkurů, stále však přetrvává nedostatek stavitelů tratí 
všestrannosti. Obtížná je situace i se zpracovateli výsledků, kterých je nedostatek. A též ve 
vzělávání drezurních rozhodčích – chybí národní rozhodčí. V loňském roce byl zahájen kurz 
pro nové rozhodčí, ze kterých je 17 z VčO.  



V oblasti bylo v roce 2016 konáno 8 x ZZVJ  –  (87 uchazečů), hobby soutěže 82 x,   národní 
závody 67 x. Dále M. Kvapilová informovala o vypsání výběrového řízení na místo 
oblastního sekretáře. Slabší stránkou zůstává oslovování a spolupráce s potencionálními 
sponzory jezdeckého sportu. Vyzdvihla a poděkovala klubům za úspěchy reprezentantů 
oblasti všech kategorií na MČR ve všech disciplínách. Dále poděkovala za práci všem, kdož 
se podílel na práci pro VčO oblast. 
6) Zpráva o hospodaření a majetku 
Zprávu o hospodaření a majetku za rok 2016 přednesl J. Kosař. Uvedl všechny zdroje, ze 
kterých oblast čerpala a uvedl i úspory. Dále seznámil přítomné i se všemi výdaji oblasti a 
majetkem, který oblast vlastní. 
 
7) Zpráva o činnosti rozhodčích 
Zprávu o činnosti rozhodčích přednesl J. Hupka. Promluvil o pořádání závodů, hobby závodů 
a dalších akcí v oblasti. Zmínil též pozdní zasílání rozpisů ke schvalování ze strany subjektů. 
Dále seznámil delegáty s počtem 53 rozhodčích v oblasti a malým počtem mladých 
rozhodujících rozhodčích. 
 
8) Připomínky k návrhu nových stanov 
J.Hupka seznámil delegáty se všemi změnami v navrhovaných stanovách ČJF. Z pléna 
nevzešly další připomínky. 
M.Mundil - odborné komise – neměli by mít jen poradní hlas, ale hlas rozhodný. 
M. Holub – vysvětlil stanovisko k odborným komisím. 
 
9) Diskuze 
M. Holub – upozornění na obnovování členství – systém registrace subjektu bude pevně 
uzavřen k určitému datu a hodině a nelze ho obejít. 
R. Skřivan – vznesl dotaz na důvod vypsání výběrového řízení a dotaz na počet uchazečů o 
tuto funkci a průběh výběrového řízení.  
 
10) Volba delegátů na konferenci ČJF 
Konference schválila jako delegáty na konferenci ČJF členy oblastního výbor M. Kvapilová, J. Hupka, 
J.Skřivan, V. Zvěřina, R. Falta, M. Mundil. Bylo schváleno všemi  hlasy, nikdo nebyl proti, nikdo se 
nezdržel hlasování. 
Plénum dále navrhuje pana J. Šrámka - schváleno 33 hlasy, nikdo nebyl proti, 1 se zdržel hlasování. 
Dále byli navrženi  pan Dušek a pan Vachutka - oba schváleni 33 hlasy, nikdo nebyl proti, 1 se zdržel 
hlasování. 
Do role náhradníků byli nominováni Z. Sláma schváleno 33 hlasy, nikdo nebyl proti, 1 se 
zdržel hlasování  I. Pavlíková schváleno 33 hlasy, nikdo nebyl proti, 1 se zdržel hlasování  
 
11) Usnesení 
Přečetl ing.V. Zvěřina. Usnesení bylo schváleno. Bylo schváleno všemi  hlasy, nikdo nebyl 
proti, nikdo se nezdržel hlasování. 
 
12) Závěr –  M. Kvapilová poděkovala všem delegátům za účast a spolupráci v oblasti. 

 
Zapsala: Alena Brixí    Zápis ověřil: P. Pucherová,  I. Kykalová 


